
Protokoll for Ungdomsrådet 

 

Tid: 2.desember kl. 17.30 

Sted: Ibestad kulturhus 

 

Tilstede: Mathias Takøy (leder), Ieva radzina (vara), Alejandra Pena Bustos, Ida Aksberg, Preben 

Myrhe-Olsen, Emilie Kristiansen, Sigurd Arvesen, Bjørn-magne Aspdal, Gulbadin Azimi og Nicole 

Hansen 

 

 

Sak 50/13 Søknad om støtte til felles taco 

Ibestad skole, ungdomstrinnet søker om 1250kr til felles taco på skolen. 

Vedtak: Ungdomsrådet innvilger søknaden. Enstemmig 

 

Sak 51/13 Buss-skur på Engenes. 

Bjørn-Magne foreslår buss-skur på Engenes dette fordi det er svært utsatt for vær og vind og det 

varierer når bussen kommer så det kan bli noe ventetid. 

Vedtak: Skrive forsalg til kommunestyret. Enstemmig 

 

52/13 Bussruter 

Ungdomsrådet ønsker at bussrutene som går 

1630 fra Hamnvik må bestå 

1700 Engenes må bestå 

Vi ønsker også at det skal gå busser på torsdager til kinoen 

Diskuterte også å få buss mellom klubbene, men dette har vært prøvd tidligere uten positivt resultat. 

 

53/13 Bilbane til radiostyrte biler 

Sigurd har undersøkt. 

– Inko har billige hopp 

– Sette opp selv – 100kr hoppet 

– Sigurd sender Irene budsjett og plan 

 

54/13 Treningsrommet 

– Dugnad 7.desember kl. 1300 – Irene lager arrangement på facebook siden vår. 

– Mathias tar kontakt med Bjørnar angående skillevegger 

– Kjøpe inn utstyr, maling, malekoster osv 

– Få til et komitemøte. 

 

 

 

Sekretær; Irene Lihaug 

 


